
  

Himlingøjevej 31 - 4652 Hårlev CVR.nr. 31926734 Web: haarlev-vand.dk 

 

 

Referat generalforsamling onsdag den 26. marts 2025 
 
 

Sted og tid: Hårlev Kro kl. 18.00 

 
Fremmødte 45 heraf 32 stemmeberettigede. 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 

 
2. Bestyrelsen beretning. 

Ved formand Peter Larsen 

 
3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. 

Ved Pia Jensen 

 
4. Budget/Investeringsplan for det/de kommende år forelægges til 

godkendelse. 

Ved formand Peter Larsen 
 

5. Behandling af indkomne forslag. 
Der er ikke modtaget forslag 

 
6. Valg af medlemmer og suppleant til bestyrelsen. 

På valg til bestyrelsen er: Karsen Jensen  modtager genvalg 

                 
Susanne B. Hansen  modtager genvalg 

  
Valg af suppleant:        Freddy Mortensen  modtager genvalg  

 
7. Valg af reg. revisor eller statsaut. revisor. 

Valg af revisorfirma: Bestyrelsen indstiller DM Revision ApS. 

  
8. Eventuelt. 
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Efter en kort velkomst, bad formanden Peter Larsen forsamlingen holde  
et minuts stilhed i mindet om vores afdøde Driftsleder Henrik Petersen. 

 
Herefter tog formanden fat på dagsordenen. 

 
Ad. 1. Formanden foreslog Thomas Vestergaard som dirigent.  

Thomas Vestergaard blev valgt.  

 
Dirigenten takkede for valget og indledte med at konstatere, at 

generalforsamlingen var lovligt varslet og beslutningsdygtig.  
Dagsorden og årsrapport med revisorpåtegning har været fremlagt til 

eftersyn for vandværkets andelshavere. 
 
Herefter gav han ordet til formanden for bestyrelsens beretning. 

 
Ad. 2. Formanden gennemgik den omdelte beretning for 2024, der indeholdt 

følgende:  
Antal andelshavere, Driften, herunder personale, udpumpning, tilsyn og 
prøver, vandværket som kritisk infrastruktur, renoveringer, udskiftning af 

målere, skovrejsning, solceller. BoringsNæreBeskyttelsesOmråder BNBO. 
En opgave der også i 2024, har lagt meget beslag på vandværkets 

administration. Takster, Blødgøring af vandet. Fluoridkoncentration, 
Vandrådet og Bestyrelsens arbejde. 

  Afslutningsvis takkede formanden bestyrelsen for indsatsen og 

samarbejdet i 2024. En særlig tak til Freddy Mortensen og Steen S. 
Hansen for en ekstraordinær indsats, i perioden hvor vi stod uden 

driftsleder. 
 

Hermed overlod formanden beretningen til generalforsamlingens 

behandling. 
 

         Hele beretningen kan ses på vandværkets hjemmeside. 
 
         Dirigenten efterlyste evt. spørgsmål/bemærkninger til beretningen. 

         
         Spørgsmål/bemærkninger 

                  
Jens Jørgen Hansen 

   Havde en fornemmelse af, at vandets hårdhed var reduceret. Synes ikke 
problemet med kalkaflejringer var så udbredt som tidligere. 

 

 Steen S. Hansen oplyste, at hårdhedsgraden var den samme som altid 
ca. 19 dh. 

 
 Mogens Toftegaard 

         Spurgte til størrelsen på BNBO-området vest for banen. 
 
   Freddy Mortensen oplyste at arealet er ca. 3.4 ha. 
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Da der ikke var flere spørgsmål eller bemærkninger, kunne dirigenten 
konstatere, at beretningen var taget til efterretning. 

 
Ad. 3.  Dirigenten gav nu ordet til Pia Jensen fra DM Revision, som gennemgik 

  det reviderede regnskab. 
 
Efter en fyldig gennemgang af hovedtallene, takkede dirigenten Pia for 

gennemgangen og efterlyste evt. spørgsmål/bemærkninger til det 
reviderede regnskab. 

 
Da der ikke var spørgsmål/bemærkninger kunne det reviderede regnskab 

godkendes. 
 

Ad. 4. Formanden fik ordet og gennemgik budgettet for 2025 samt forslag til 

investeringsplan/handlingsplan for perioden 2025 til 2030. 
  

  Dirigenten efterlyste evt. spørgsmål. 
 
Mogens Toftegaard 

Ville vide om de 400.000 på handlingsplanen for 2025 alene var for 
erstatning for BNBO-området vest for banen. 

 
Freddy Mortensen kunne svare bekræftende på det, men at beløbet nok 
var i den lave ende. 

 
Birger Jalkov ønskede, at vide hvad beløbet i 2029 på 700.000 i Store 

Linde skulle bruges til. 
 
Steen S. Hansen oplyste at der var stort renoveringsbehov. 

 
Ad. 5.  Der var ikke modtaget forslag, hvorfor dirigenten gik videre med 

dagsordenens pkt. 6: Valg af medlemmer og suppleant 
 
Ad. 6. Karsten Jensen og Susanne B. Hansen blev genvalgt uden 

modkandidater. 
     

Freddy Mortensen blev genvalgt som suppleant uden modkandidater. 
 
Ad. 7.  DM Revision ApS blev valgt som vandværkets revisor. 

  
Ad. 8.        Dirigenten efterlyste evt. spørgsmål/bemærkninger 
    

Spørgsmål/Bemærkninger 

 
Henrik Jensen ønskede at man fremover ville anvende lydudstyr således at 

alle kunne høre hvad der blev sagt.  
 
Formanden lovede at ønsket ville blive efterkommet på næste general- 

forsamling. 
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Annette Ladager efterlyste, at vandværket ville advisere i tilfælde af 
pludseligt højt forbrug på en ejendom. I lighed med hvad der praktiseres 

på andre vandværker. 
 

Formanden oplyste at det p.t. ikke var muligt, men bliver det, når de nye 
målere er installeret. 
 

  
Da der ikke var yderligere bemærkninger under punktet, kunne dirigenten 

konstatere, at dagsordenen var udtømt, hvorefter formanden takkede 
dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen, der derfor kunne  

afsluttes kl. 18.50. 
 

 

 
 

Dirigent: Thomas Vestergaard   Referent: Otto Andersen 
 


